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Abstract:
The legislative authority is considered one of the basic and important authorities in
the state, which contributes to representing the will of the people through the
elected members of Parliament.However, before the representatives can exercise
their duties, the Algerian legislator obliges them to fulfill certain conditions
stipulated in Order 21/01 related to the electoral law, so that it then assumes The
legislative authority exercises two basic tasks: legislation and oversight.
Keywords :

the People's National Assembly - National Assembly - legislative authority -
Member of Parliament - Amending the Constitutions 2020 - Legislation-oversight.

Résumé :

L’autorité 1égislative est considérée comme une des autorités de base et
importantes dans I’Etat, ce qui contribue a représenter la volonté du peuple par le
biais des députés €élus.Cependant, avant que les représentants puissent exercer leurs
fonctions, le 1égislateur algérien les oblige a remplir certaines conditions stipulées
dans 1I’Ordonnance 21/01 relative a la loi électorale, de sorte qu’il assume ensuite
deux taches fondamentales : la 1égislation et la surveillance.

Mots clés :
I’ Assemblée nationale populaire — conseil de la nation — pouvoir 1égislatif — deputé
— modification constitutionnelle de 2020 — 1égislation — censure.



